

2024年4月至2024年8月社交宴會優惠-中式晚餐菜單A

Social Gathering Promotion April to August 2024 - Chinese Dinner Package Menu A

鴻運乳豬全體

Barbecued Suckling Pig

百花石榴球伴彩虹碧綠玉帶

Wok-fried Shrimp Ball served with Scallops and Vegetables

松茸竹笙燉海螺

Double-boiled Sea Whelk Soup with Dried Matsutake Mushrooms and Bamboo Piths

蠔皇原隻鮮湯鮑

Braised Fresh Whole Abalone in Oyster Sauce

玉葱頭抽蒸沙巴海斑

Steamed Sabah Garoupa

當紅脆皮炸子雞

Crispy Chicken

飄香荷葉飯

Fried Rice wrapped in Lotus Leaf

蝦籽珍菌炆伊麵

Braised E-fu Noodles with Straw Mushroom and Shrimp Roe

珍珠南瓜露

Sweetened Sago Cream with Pumpkin

美點雙輝 (糯米糍、香脆腰果酥)

Chinese Petits Fours (Glutinous Rice Ball, Cashew Nut Pastry)

每席港幣 10,688 元正,供10-12位用

以上菜單包括三小時無限添飲汽水、橙汁及精選啤酒和每席一瓶餐酒

Priced at HK\$10,688net per table per table of 10-12 persons with free-flowing soft drinks, chilled orange juice and house beer for three hours, and a complimentary bottle of house wine per table

此菜單只適用於2024年4月1日至2024年8月31日之晚宴。由於價格變動及貨源關係,唯港薈保留修改以上菜單及項目之權利。

This Dinner menu is valid for booking from 1 April 2024 to 31 August 2024 only. Hotel ICON reserves the right to alter the above menu prices and items, due to unforeseeable market price fluctuations and availability.

17 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀東部 科學館道17號



2024 年 4 月至 2024 年 8 月社交宴會優惠 - 中式晚餐菜單 B

Social Gathering Promotion April to August 2024 - Chinese Dinner Package Menu B

鴻運乳豬全體

Barbecued Suckling

酥炸百花釀蟹拑

Golden-fried Crab Claw stuffed with Shrimp Paste

雞樅油菌碧綠彩虹花枝帶子

Braised Termite Mushroom with Cuttlefish, Scallop and Vegetables

金瑤扒珍菌時蔬

Braised Assorted Mushrooms and Seasonal Vegetables with Conpoy Sauce

牛肝菌竹笙燉海螺

Double-boiled Sea Whelk Soup with Porcini Mushroom and Bamboo Pith

蠔皇原隻鮮湯鮑

Braised Fresh Whole Abalone in Oyster Sauce

玉葱頭抽蒸沙巴海斑

Steamed Sabah Garoupa

當紅脆皮炸子雞

Crispy Chicken

蔥花鮮蝦豚肉炒飯

Fried Rice with Fresh Shrimp, Pork and Green Onion

蝦籽金菇炆伊麵

Braised E-fu Noodles with Straw Mushroom and Shrimp Roe

生磨珍珠合桃露

Sweetened Walnut Cream with Sago

美點雙輝 (糯米糍、香脆腰果酥)

Chinese Petits Fours (Glutinous Rice Ball, Cashew Nut Pastry)

每席港幣 12,688 元正,供 10-12 位用

以上菜單包括三小時無限添飲汽水、橙汁及精選啤酒和每席一瓶餐酒

Priced at HK\$12,688net per table per table of 10-12 persons with free-flowing soft drinks, chilled orange juice and house beer for three hours, and a complimentary bottle of house wine per table

此菜單只適用於2024年4月1日至2024年8月31日之晚宴。由於價格變動及貨源關係,唯港薈保留修改以上菜單及項目之權利。

This Dinner menu is valid for booking from 1 April 2024 to 31 August 2024 only. Hotel ICON reserves the right to alter the above menu prices and items, due to unforeseeable market price fluctuations and availability.

17 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀東部 科學館道17號